

二零零六至二零零七年度海外及研究獎學金頒獎茶聚 29/6/2005

Tea Gathering for Postgraduate Scholarship Donors & Recipients 2006/2007



梁鶴年先生頒發其捐贈之「梁鶴年獎學金」予本院翻譯系應屆畢業生歐陽慧同學。歐陽同學將前往英國約克大學修讀浪漫及情感主義文學(1770-1830)碩士課程。

Miss Au Yeung Viona, a graduate in Translation, receiving the S Leung Scholarship from the donor, Mr Stephen Leung. Miss Au Yeung will pursue her master degree in Romantic and Sentimental Literature, 1770-1830 at York University, UK.

梁鶴年先生頒發其捐贈之「梁鶴年獎學金」予中大研究院應用英語語言學系應屆畢業生練明心同學。練同學將前往英國諾丁漢大學修讀應用語言學博士課程。

Miss Lin Ming Sum, a second year postgraduate student of Applied English Linguistics, receiving the S Leung Scholarship from the donor, Mr Stephen Leung. Miss Lin will pursue her doctoral degree in Applied Linguistics at University of Nottingham, UK.



獎學金及學生資助委員會主席胡錦生教授頒發「鄭棟材研究獎學金」予本院保險、財務與精算學課程應屆畢業生孫蘊潔同學。孫同學將前往美國威斯康辛大學麥迪遜校區修讀精算保險、風險管理博士課程。

Miss Sun Wunjie, a graduate in Insurance, Financial and Actuarial Analysis Programme, receiving the T C Cheng Postgraduate Scholarship from Professor Woo Kam Sang, Chairman of Scholarships and Student Finance Committee. Miss Sun will pursue her doctoral degree in Actuarial Science, Risk Management and Insurance at University of Wisconsin-Madison, USA.

院長馮國培教授頒發「邵逸夫爵士留學獎學金」予本院日本研究學系應屆畢業生陸璧瑞同學。陸同學將前往美國匹茲堡大學修讀語言學碩士課程。

Miss Luk Pik Sui, a graduate in Japanese Studies, receiving the Sir Run Run Shaw Postgraduate Scholarship from Professor K P Fung, College Head. Miss Luk will pursue her master degree in Linguistics at University of Pittsburgh, USA.



院長馮國培教授頒發「周紹棠研究獎學金」予二零零五年度數學系畢業生陳啟良同學。陳同學將繼續於中大研究院修讀二年級數學碩士課程。

Professor K P Fung, College Head, presenting the Dr S T Tsou Postgraduate Scholarship to Mr Chan Kai Leung, a 2005 UC Mathematics graduate. Mr Chan will continue his second year master degree in Mathematics at CUHK.



捐獎人、獲獎同學及家長、嘉賓及書院教職員合照。

Scholarship donors, recipients and their families, guests and college staff at the tea gathering.

